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KARTON TEKNELER 11. KEZ YARIŞTI
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TMMOB İzmir İl Koordinasyon Kurulu tarafından 1 
Temmuz Denizcilik ve Kabotaj Bayramı’nda geleneksel 
olarak düzenlenen Karton Tekneler Yarışı’nın on birincisi 
gerçekleşti. Metalurji ve Malzeme Mühendisleri Odası 
İzmir İl Temsilciliği olarak bizler de Karton Tekneler 
Yarışmasında yerimizi aldık. 

İzmir Cumhuriyet Meydanı’nda Türk Mühendis ve Mimar 
Odaları Birliği’ne (TMMOB) bağlı 14 Oda, yaklaşık 3 saatlik 
sürede sadece karton ve su geçirmez bant kullanarak 
teknelerini hazırladı.  

Bütün teknelerin hazırlanmasından sonra kortej 
oluşturuldu ve yarışmanın gerçekleştirileceği Konak Pier 
iskelesine hareket edildi. Burada yarışma  İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Tunç Soyer tarafından başlatıldı. 

Yarışmayı  ilk sırada Gemi Mühendisleri Odası İzmir Şubesi 
tamamlarken, ilk batan tekne  Orman Mühendisleri Odası 
İzmir Şubesi’nin teknesi oldu, kendileri Titanik ödülünü 
kazandı.
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METEM İLE BİR ARAYA GELDİK
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METEM adı altında faaliyetlerini yürüten Meslek Odamızın 
İktisadi İşletmesi ile yapılan çalışmaları ve gelecek 
planlarını konuştuğumuz verimli bir toplantı yaptık.

06 Temmuz cumartesi günü İstanbul Şubemizde yapılan 
toplantıya; Merkez, Şube Yönetim Kurulları ile İzmir 
ve Bursa Temsilciliklerinin katıldı. Önce bugüne dek 
yapılanların anlatıldığı bir sunum yapıldı. Sunum aynı 
zamanda METEM'in kuruluş ve çalışma anlayışını da 
içeriyordu.

Sunumdan sonra gelinen nokta itibariyle yapılan 
tartışmalarda; METEM'in süreç içinde gerekli refleksleri 
göstererek sektör ile bağlarını güçlendirdiği, Meslek 
Odasının; meslek alanına ve meslektaşlarına yönelik yüzü 
olduğu saptaması yapıldı.

Süre gelen Kongre ve sempozyumların yanı sıra meslek 
alanımızın diğer sektörlerinde de mesleki etkinlikler 
düzenleme ve bu etkinlikleri sektörün ağırlıklı olduğu 
illere yayma doğrultusunda  devam eden çabalardan söz 
edildi.

Bir daha ki toplantının EFRS Sempozyumundan önce 
yapılması kararlaştırılarak toplantı bitirildi.




